
PERTRAUKA
Plungės Senamiesčio mokyklos laikraštis

Mieli kolegos, 

MOKYTOJO dienos proga linkiu neišsenkančios kantrybės ir
pasiaukojimo, entuziazmo ir pasitikėjimo Jūsų darbuose, sveikatos
ir gėrio šeimose. Tegul visada Jus lydi sėkmė, kolegų, mokinių ir
tėvelių pagarba ir dėkingumas. Visi kartu kurkime mokyklą,
kurioje augtų žmogiškumo kupina, kūrybiška, stipri ir brandi
asmenybė. 

 
Direktoriaus pavaduotoja ugdymui 

Rasa Stonkienė

Mielieji mokytojai!

Noriu Jus pasveikinti su 
Jūsų švente! Jūs mums kaip kelrodės 
žvaigždės, padedančios atrasti ir 
pažinti naujus dalykus, nepasiklysti
 tamsoje ir nepamesti kelio! Ačiū Jums,
 kad esate mūsų žvaigždės. Ačiū, kad
 padedate, kai mums sunku. Ačiū, kad 
esate. Su Jūsų diena!

 
 

Mokinių tarybos pirmininkė Saulė Šedvidytė
Nukelta į 6 psl.
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Mieli kolegos mokytojai, 

Tegul Jūsų išmintis, kūryba, savitarpio supratimas, pasiaukojimas,
kantrybė puošia Jūsų sielas ir uždega jose norą dalintis savo
dvasiniais lobiais su mokiniais. Ir toliau kurkime mokyklą, kurioje
vaikams būtų gera. 

Pagarbiai 
Juozas Griškus, 
Direktoriaus pavaduotojas ugdymui, jau 43 kartą pasitinkantis
Mokytojo dieną

Artėjančios Mokytojų dienos proga, visus Plungės Senamiesčio
mokyklos mokytojus noriu pasveikinti su šia gražia švente. Linkiu
Jums kantrybės, gražių akimirkų ir daug šypsenų. Tikiuosi, kad šie
mokslo metai atneš tik 
gražius prisinimus.
 

 
 
 
 

Buvusi mokinių tarybos pirmininkė 
Kotryna Grumblytė

2022 m. spalis

,,Kaip tai nuostabu būti reikalingam žmonėms
ir jausti šviesą savo delnuose" 
(M. K. Čiurlionis)

Mielieji,
sveikinu Jus Tarptautinės Mokytojo dienos proga! Linkiu
neblėstančios energijos, šviesių minčių, 
sveikatos ir neišsenkančių kūrybinių idėjų !
Nenuleiskite rankų iškilus sunkumams ir dalinkitės savo Žiniomis,
Meile ir Tikėjimu su Jums patikėtaisiais !!!

Mokyklos direktorius
Paulius Zakalskis

 

 

Šiemet Senamiesčio mokykloje mokosi 842 mokiniai: 326 pradinukai ir
516 5-10 klasių mokiniai. Pirmokus moko: Stanislava Venslauskienė,
Saulius Ratas, Kristina Vaškelevičienė, Eglė Vagnorienė. Penktokų yra –
86. Jiems vadovauja: Regina Adomavičienė, Kristina Salienė, Rūta
Paulikienė. Dešimtokų yra – 34. Jiems vadovauja: Daiva Andriuškaitė,
Gina Zieringienė. Nauji mokytojai: Saulius Ratas, Kristina Untulytė-
Kleinienė, Eglė Vagnorienė. 



Šiemet mokyklos bendruomenės gretas  papildė nauji nariai. Tad susipažinkime
su jais!

Mokytojas Saulius Ratas
Koks pirmas įspūdis apie mūsų mokyklą? 
Mokykloje dirbu antrus metus, tačiau dar daug ko nežinau, bet įspūdis geras. Labai tvarkinga aplinka, geras
kabinetų aprūpinimas reikalinga įranga, šaunus kolektyvas. 
Kuo svajojote būti užaugęs? 
Svajonių buvo daug, bet yra taip, kaip sako patarlė, kad žmogus planuoja, o Dievas juokiasi. Šiaip ,,prie
dūšios“ buvo profesijos susijusios su gamta. 
Kas sunkiausia būnant mokytoju? 
Pradinių klasių mokytojui, turbūt sunkiausia, po ketverių metų vėl sėsti į suolą su
 pirmokėliais (būti paliktam kartoti ketverių metų kurso).
Kaip Jus sutiko pirmokėliai? 
Maži vaikai dažniausiai pripratę matyti moteris auklėtojas ar mokytojas, o čia atsirado dėdė mokytojas...
Jeigu rimtai, tai nežinau, bet su dideliu glėbiu gėlių. Reikėtų jų paklausti.
Kuo užsiėmėte prieš šį darbą? 
Dirbau technologijų, pradinių klasių mokytoju, mokytojo padėjėju. 
Koks buvo pirmas įspūdis apie naujus kolegas? 
Šaunūs mokytojai (tikiuosi, kad ne tik pirmas, bet ir kiti įspūdžiai bus tokie pat). 
Ar norėtumėte mokyti vyresnius mokinius? Kodėl? 
Kažkada esu mokęs vyresnių klasių mokinius, tada sekėsi neblogai. Manyčiau, kad ir dabar surasčiau
bendrą kalbą (su kai kuriais).
Kodėl būtent pasirinkote mokyti pradinių klasių mokinius? 
Tai turbūt giminės karma, nes nemažai giminaičių dirbo arba dirba pradinių klasių mokytojais. Man šis
darbas buvo žinomas nuo mažens. 
Ko palinkėtumėte mūsų mokyklos bendruomenei? Gero bendradarbiavimo, supratingumo ir visko, kad
mūsų mokykla būtų išskirtinė.

 

Interviu rengė Agnė Narkutė, 8a kl. ir Urtė Balčiutė, 8a kl.

Mokytoja Eglė Vagnorienė
 

Kurioje mokykloje mokėtės būdama mokine? Kas atsitiko, kad atsidūrėte Plungėje? Aš mokiausi
Vilniuje, 31-oje vidurinėje. Prisimenu didelę mokyklą, ji priminė avilį. Vėliau išvažiavau į Šiaulius,
mokiausi pradinių klasių mokytojos profesijos universitete, tada jau atvykau į Plungę. 
Kaip Jūsų buvusioje mokykloje buvo minima mokytojų diena? Buvo tradicija mokytojams atnešti po
gėlę, dar prisimenu, kad deklamuodavome eilėraščius, bet jokių renginių mokytojams nebūdavo,
sveikinimas trukdavo labai trumpai, nieko ypatingo neįvykdavo.
Kodėl pasirinkote mokytojos profesiją? Manau, kad viskas prasidėjo nuo to, kai mano mama mane ir
pusbrolius išveždavo vasarop į vienkiemį. Kadangi iš jų buvau (ir esu) vyriausia, tai mane visuomet
močiutė paskirdavo visus prižiūrėti. Taigi visus surikiuodavau ir paskirstydavau darbus. 
Kodėl pasirinkote dirbti mūsų mokykloje? Prieš darbą šioje mokykloje, daug metų dirbau Stalgėnų
mokykloje pavaduotoja, kiek vėliau tą mokyklą uždarė. Nieko daugiau nebeliko, kaip tik pasirinkti kitą
kelią. Pamačiau skelbimą, kad vyks konkursas pradinių klasių mokytojo pareigoms užimti, tai ir
sudalyvavau.
Ar Jums patinka mūsų mokykla? Taip, patinka. Ši mokykla išsiskiria tuo, kad čia laisviau, paprasčiau ir
demokratiškiau, nėra didelių suvaržymų, kaip kitose mokyklose, mokiniai veda renginius, o tai tik džiugina
širdį.
Ką mėgstate veikti laisvalaikiu? Pusę laisvalaikio atima anūkai, o šiaip tai mano hobis yra velti. Aš veliu
iš vilnos. Tai yra labai didelis malonumas. Šeštadienį, sekmadienį veliu.
Ar vaikai mandagiai elgiasi su jumis? Gana nebloga klasė susirinko. Aišku yra visokių, bet mes gražiai
bandom su jais susitarti. Bet šiaip, vaikai iš tikrųjų klauso. Per pertraukas per daug nestabdom, leidžiam
šiek tiek ,,išsikrauti". 
Ar patinka šios mokyklos mokytojų kolektyvas ir mokiniai? Labai patinka. Tikrai džiaugiuosi ir labai
esu patenkinta. 
Ko palinkėtumėte mokytojams Mokytojų dienos proga? Daug kantrybės ir ištvermės. Mes, mokytojai,
pavargstame, kol ištaisome sąsiuvinius, kartais ir galvą skauda. Bet tu žinai, kad pasirinkai šį kelią. Nueini,
pailsi ir toliau dirbi savo darbą. Ir dar svarbiausias dalykas, ko gero, yra meilė tam darbui, nes jeigu neturėsi
meilės – nepadirbsi. Linkiu šitų dalykų visiems mokytojams. 
Ko palinkėtumėte mokiniams? Mokiniams palinkėčiau daugiau supratingumo, atrasti bendra kalbą su
mokytojais. O svarbiausia, kad mes visi sutartume, kad nebūtume priešai.

Interviu rengė Gerda Lauciūtė, 8c kl. ir Deimantė Ruibytė, 8a kl.
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 Mokytoja Kristina Untulytė-Kleinienė

Kurią mokyklą esate baigusi? Baigiau Plungės Senamiesčio mokyklą ir po beveik 8-erių metų studijų ir
darbo kitoje mokykloje, grįžau čia dirbti. 
Kada kilo mintis būti mokytoja? Ar patinka toks darbas? 5-oje klasėje lietuvių kalbos ir literatūros
mokytoja paprašė parašyti apie savo būsimą profesiją. Neabejodama parašiau, kad noriu būti lietuvių kalbos
mokytoja. Ištartas ir parašytas žodis tapo realybe. Stebėjau ne tik savo lietuvių kalbos mokytojos, bet ir kitų
mokytojų darbą ir man pasirodė, kad tai gera profesija. Taip pat šeimoje turėjau mokytojo profesijos pavyzdį,
mano brolis taip pat yra mokytojas. Stebėjau jo karjeros kelią, todėl neabejojau savo pasirinkimu. Mano
tėveliai ypatingai liepdavo gerbti mokytojus, nes to paties reikalaudavo ir jų tėvai. Mes, mokytojai, kasdien
stovime prieš mokinius, kurie yra pilni galimybių, troškimų, o gal net baimių. Net jei ir būna užsidėję
abejingumo kaukę, jie yra budrūs ir laukia, norėdami įsitikinti, ar pasiūlysime jiems ką nors, ar tiesiog jų
akyse užtrenksime dar vienas duris. Mokytojo darbas sunkus, bet man patinka. Mokytojas, dažnai gali
pakeisti jaunų žmonių likimus. 
Kiek laiko dirbate lietuvių kalbos mokytoja? Dirbu apie 14 metų, pradžioje teko dirbti lietuvių kalbos ir
anglų kalbos mokytoja.
Ar apsipratote prie naujų mokinių? Kas buvo sunkiausia? Taip, apsipratau gana greitai, sunkiausia buvo
atsiminti visų vardus. 
Kas mūsų mokykloje Jums patinka labiausiai? Labiausiai patinka draugiška aplinka. 
Be ko neįsivaizduojate savo dienos? Be maldos ir padėkos už tai ką turiu. 
Ar mėgstate skaityti knygas? Ką šiuo metu skaitote? Labai mėgstu skaityti, ypač psichologines knygas,
kurios praverčia auklėjant savo atžalas ir ugdant mokinukus. Šiuo metu skaitau ,,Vaikų smegenys paaiškintos
tėvams“. O grožinę literatūrą pasilieku skaityti vasarą. 
Gal pasiūlytumėte, kokią nors knygą skaityti paaugliams? Aš manau, kad paaugliams labai gerai pataria
jų mokytojai ir tėvai. Puikių, gerų knygų yra daug. Mano nuomone, labai svarbu, jog paauglys apskritai
skaito. Skaitančiam žmogui atsiveria daug pasaulių.
Ką mėgstate veikti laisvalaikiu? Vaikystėje buvau gamtos vaikas, todėl ir dabar, atradus laisvą minutę,
siekiu būti jos prieglobstyje. Stengiuosi kuo daugiau laiko praleisti su savo šeima, ypatingai dėmesio laukia
mažasis sūnus. Tad tenka ne tik futbolo kamuolį paspardyti ar mokytis žongliruoti, bet ir eiti gaudynių ar
slėpynių. Mėgstu auginti įvairius augalus, gėles. 
Ko palinkėtumėte mūsų mokyklos bendruomenei? Palinkėčiau tikėti savimi ir net iš mažyčių galimybės
kibirkštėlių įkurti pasiekimų liepsną.

Interviu parengė Mantėja Beivydaitė, 8a kl. ir Gabija Ročiūtė, 8a kl.
 

Sveikatos specialistė Jūratė Prišmontienė
Kodėl pasirinkote dirbti mūsų mokykloje? Aš pati šioje mokykloje mokiausi prieš 13 metų. Šioje
mokykloje baigiau ir 12 klasių, ir labai tuo džiaugiuosi😊Labai malonu po tiek metų vėl čia grįžti ir stebėti,
kaip viskas pasikeitę, bet tuo pačiu ir atrodo viskas taip kaip ir buvo. 
Kuo svajojote būti užaugusi? Na, kol augom visi tikriausiai ,,profesiją“ ir norą kažkuo būti keitėme
kiekvienoje klasėje, ne išimtis ir aš - norėjau būti nuo policininkės iki grožio salono savininkės 
Jei galėtumėte ar norėtumėte pakeisti darbą? Būna visokių dienų gyvenime, bet bendrai - ne.
Kuo užsiėmėte prieš šį darbą? Prieš pradėdama dirbti šioje srityje buvau emigravusi, 4 metus gyvenau
Vokietijoje. Grįžusi čia, įsidarbinau į Plungės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos biurą, ten pradėjau
dirbti stebėsenos skyriuje, po to sekė didžiausias gyvenimo darbas, kurį dirbsiu visada - gimė dukrytė. Na, o
po motinystės ,,atostogų“ pradėjau dirti mokykloje. 
Koks buvo pirmasis įspūdis sutikus naujus kolegas? Šilti ir mieli žmonės, didžioji dalis mokytojų man
pažįstami (tik jie, gal manęs nepamena).
Kodėl pasirinkote studijuoti mediciną? Na, tai ne visai medicina, nes mes negydome žmonių, mes
suteikiame žmonėms žinias, kaip kuo ilgiau išlaikyti ir puoselėti savo sveikatą, aukštą gyvenimo kokybę.
Koks buvo pirmas įspūdis apie mūsų mokyklos mokinius? Mokiniai, jie kaip ir visur - gudrūs, išdykę,
vieni ramesni, kiti labiau ,,patrakę“. Paaugliai paskendę savo reikaluose, bando ribas ir ieško savo gyvenimo
kelio. 
Ar gerai sutariate su vaikais? Na, kiek buvo apsilankę vaikų mano kabinete, neišėjo nei vienas su ašarom
veide, o kaip bus toliau - parodys laikas, kada labiau su visais susipažinsiu. Visada visi laukiami 17 kabinete,
ne tik susižalojus, bet ir kai norėsite, kad kas nors išklausytų, patartų, o gal tiesiog pakalbėti apie ,,nieką“.
Ko palinkėtumėte mūsų mokyklos bendruomenei? Išlikti pozityviems, motyvuotiems. Puoselėti šiltus
tarpusavio santykius, palaikyt vieniems kitus, siekti užsibrėžtų tikslų.

Interviu parengė Urtė Balčiutė 8a kl. ir Aistėja Jurgutytė 8a kl.
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SUSIPAŽINKIME
Mokyklos vairuotojas Tomas Laučys

Esame girdėjusios, kad esate buvęs policininkas. Ar norėtumėte 
vėl dirbti tokį darbą? Nebenorėčiau grįžti į tokį darbą, dirbau ilgesnį laiko tarpą
negu numatyta. Nostalgija kartais kyla, bet ateina savas laikas ir turi išeiti. 
Kodėl pasirinkote vairuotojo darbą? Mane tenkina vairuotojo darbo grafikas,
nereikėjo papildomų investicijų įgyti vairuotojo kategoriją, ją jau turėjau.
Kodėl pasirinkote būtent mūsų mokyklą? Buvo laisva darbo vieta ir nutariau
dirbti tokį darbą. Ši mokykla man patinka, nes mano abu sūnūs ją lankė. 
Su kokiais sunkumais susiduriate? Nebuvo didelių sunkumų, sakyčiau malonus
darbas. 
Jei galėtumėte kažką pakeisti darbe, kas tai būtų? Tikriausiai norėtųsi naujo
autobuso. Bet ... Jei būtų lėšų, kiekviena mokykla turėtų po naują autobusą ir viskas
pasikeistų. Gyvename tokiu metu, kai viską reikia taupyti.
Ką veikiate laisvalaikiu? Ar turite hobį? Dirbu ir mėgstu įvairius darbus: statybą,
įvairų remontą ir t.t.

 

Interviu parengė Gabrielė Brazauskytė 8a kl. ir Eimantė Burbaitė, 8a kl. 

 
 
 Prisiminkime mokslų metų pabaigą

 
Diena su skautais

 

      Gegužės 17 dieną, mes su klase, keliavome susitikti su skautais. Mus pasitiko skautų
vadas, supažindino su taisyklėmis ir visi kartu žaidėm susipažinimo žaidimą. Po to
išsiskirstėme į penkias grupes. Mūsų grupė pirmiausia ėjo kepti skautiškos duonelės. Iškepę
duonelę, žaidėme atminties ir pastabumo žaidimą, kurio metu turėjome užrašyti matytus
daiktus, ten pat žaidėme ,,Aklą vištą“. Skautų būrelis mus išmokė surišti skautišką mazgą.
       Mes išbandėme ir aktyvias pramogas: leidomės lynu virš ežero nuo vieno taško iki kito,
tada kopėme aukštyn alpinizmo siena, turėjome įveikti kliūčių ruožą. Pasidalinę į dvi
komandas, „Žandiniai“ ir „Kaktiniai“, žaidėme žaidimą „Pavok vėliavą“. Kadangi buvome
suskirstyti į penkias grupes, tai visos mūsų grupės išbandė visas šias veiklas. Mane
labiausiai sužavėjo leidimasis lynu bei kopimas siena. Diena buvo įspūdinga, visi grįžome
maloniai pavargę. Dėkojame skautams už smagiai praleistą laiką.

Viktorija Ubavičiutė, 3a klasė

Išvyka
 

       Mes su klase suplanavome išvyką į sodybą „Po ąžuolais“, kurioje yra vandens pramogų
centras. Šios kelionės laukėme su nekantrumu. Ruošėmės, tarėmės, dėjomės daiktus, o
svarbiausia, kartu gaminome išvykai pyragą-tinginį. Pagaliau atėjo ilgai lauktas
penktadienis. Kelionė nebuvo labai ilga: vos tik spėjom įsėsti į autobusą, o jau reikėjo išlipti.
Sustojome „traukinuku“ ir dainuodami linksmą dainą nuskubėjome link pramogų. 
       Mūsų laukė 5 baseinai, pirtis, čiuožyklos ir mokytojos suorganizuotos rungtys. Po
maudynių laiką leidome lauko terasoje. Nors ir lijo, bet nuotaika buvo puiki! Gėrėme arbatą,
ragavome pyragą, dalinomės įspūdžiais. Išvyka į Platelių baseiną buvo nuostabi.

                                                                            Amelija Gelumbickytė, 2a klasė
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SUSIPAŽINKIME
 Mokykloje ne tik atsirado naujų bendruomenės narių, kurie papasakojo apie

save įdomių dalykų. Bet ir čia besimokantys turi pasakyti įdomių faktų apie
save. Tad pradedame pasakojimą apie šauniuosius šokėjus. 

 

Marta Rimeikytė
 

Kodėl pasirinkai tautinius šokius? Mane ,,šokio pasauliu“ sudomino brolis. Visada stebėdavau, kaip jis šoko,
paprašiau mamos ir ji mane užrašė į šokius. 
Ar su šokių kolektyvo nariais sutariate? O gal jus sieja kažkas daugiau? Mes net tik šokame, bet smagiai
praleidžiame laiką kartu. Susitinkame net tik repeticijose, bet ir gimtadieniuose. Kitaip tariant, esam kaip šeima😊
Koks didžiausias jūsų kolektyvo įvertinimas? Prieš kelis metus dalyvavome konkursiniame festivalyje
,,Aguonėlė“ ir tapome laureatais, įrodėme, kad esame geriausi Lietuvoje.
,,Suvartuke" dažnai šoka šeimos. O iš tavo šeimos šokate tik dviese: tu ir brolis? Iš mano šeimos šokame
beveik visi: mama, sesuo Henrieta, brolis Justas. Visi priklausome ,,Suvartuko“ kolektyvui.

Gerda Lauciūtė
 

Su kuo tau asocijuojasi šokis? Manyčiau, kad man šokis yra tradicijų ir papročių puoselėjimas.
Mane tautiniais šokiais sudomino mano krikštamotė, kuri taip pat lankė ,,Suvartuką“. Esu išbandžiusi
įvairias šokio sritis, bet pasirinkau atsiduoti tautiniams šokiams.
Kelerių metų pradėjai lankyti ,,Suvartuką‘‘? Būdama penkerių metų jau šokau. Pirmasis šokis
buvo ,,Pingviniukai“, nors dabar jau tokių nebetenka šokti. 😊
Ar niekada nebuvo minties palikti kolektyvą?
Visokių minčių yra buvę, bet su laiku jas pamiršdavau ir džiaugiuosi kur esu dabar. 
Tu lankai ir meno mokyklą, kaip viską suderini ir visur spėji? Suderinu šokių, pamokų laikus,
kad suspėčiau į meno mokyklą.

Jokūbas Gramauskas 
 

Kiek laiko lankai ,,Suvartuką“? Dar ėjau į darželį, kai šokau ,,Suvartuke“. Užrašė mama, nes
reikėjo nuo kažko pradėti.
Kokius privalumus matai lankydamas šokius? Šokdamas susiradau draugų, nors seniau ir ne taip
gerai sutardavome, bet kuo tolyn, tuo geryn.
Ar su kolektyvu dalyvavote ,,Dainų šventėje“? Dar neteko, karantinas sujaukė planus.
Kur esate nukeliavę su šokių grupe? Buvome ir kaimyninėse šalyse, kaip Latvijoje, Lenkijoje. Šią
vasarą buvome Maroke, susiradome naujų draugų iš Bulgarijos, Mongolijos, bei kitų šalių.

Gabija Ročiūtė
 

Kada pradėjai lankyti ,,Suvartuką“? Šokius lankė ir iki šiol lanko brolis, o aš būdama penkerių
metų irgi prisijungiau prie kolektyvo.
Ką tau reiškia šokis? Man šokis - puiki vieta atsipalaiduoti nuo rūpesčių, pabendrauti su draugais,
mokytojais ir praleisti nuostabų laiką.
Ko palinkėtum kolektyvui? ,,Suvartukui” norėčiau palinkėti, niekada nenustoti džiuginti ir stebinti
žmones savo nuostabiais šokiais, gražiomis aprangomis, siekti pergalių, ir niekada nepasiduoti.

Deimantas Laurinaitis 
Kas paskatino tave lankyti ,,Žirginėlius“ ? Man 2-oje klasėje pasiūlė šokti mama, nors tada gal ir nelabai
norėjau, bet su kiekviena diena šokiai tampa kasdienybe. 
Su kuo tau asocijuojasi šokiai? Manyčiau tai yra mano laisvalaikis ir hobis, nes linksmai ir turiningai praleidžiu
laiką. 
Ko palinkėtum kitiems, kurie svajoja apie šokių pasaulį? Nebijoti išbandyti įvairias šokio sritis, ne tik tautinius
šokius, o gal net baletą. Atrasti tai, kas tau pačiam tinka ir patinka.

 

Justė Balsytė
Ar tau patinka tavo kolektyvas? Taip, visi mes linksmi ir draugiški, o tai juk svarbiausia.
Kada pradėjai šokti? Pirmuosius šokio žingsnius mokinausi būdama ketverių metų. Dabar jau bus dešimti metai.
Kur esate nukeliavę su kolektyvu? Keliavome į Kiprą, Turkiją, ne tiek seniai buvome Makedonijoje.
Kodėl pasirinkai šokių būrelį? Labai troškau šokti ir pasirinkau.

 

Martynas ir Antanas Lydžiai
Kodėl pradėjote lankyti šokius? Kas paskatino? Kiek metų šokate ,,Žirginėliuose”? Tėvai užrašė į šį būrelį,
kai buvome aštuonerių.
Ar patinka jūsų šokių vadovė? Kokios jos būdo savybės patinka ir nepatinka?Kartais nepatinka, kai yra per
daug griežta, bet kitaip ji mūsų nesuvaldytų 😊 O šiaip -  maloni ir rūpestinga.
Kur žadate su kolektyvu keliauti artimoje ateity? Laukiam kelionės į Egiptą!
Gal galėtumėte pasakyti, kokios savybės reikalingos šokėjui? Sportiškas žmogus yra pajėgus atlaikyti fizinį
krūvį. O būtiniausia sąlyga - turėti noro šokti.

Interviu parengė Gerda Lauciūtė, 8a kl.
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,,Suvartukas" Maroke, Kasablankoje

,,Žirginėliai" Šiauliuose



Ontės Lebedėlės nuotykiai

Išlydėjom vasarėlę,
Pagalvojo Lebedėlė. 
Atriedėjo rudenėlis.
Laikas jau į mokyklėlę! 

Štai rugsėjo jau antra,
Krenta lapai palengva.
Lebedėlė vis dar miega,
O skambutis garsiai skamba.

Susiprato tik tada,
Kai jau pamoka trečia.
Atsibudo Lebedėlė.
Oi vėluos į mokyklėlę!

Tik įžengęs pro duris. 
Tuoj direktorius išvys.
Pavėlavo jis labai,
Bus Ontelei ajajai...

Eiliavo Aistėja Jurgutytė, 8a kl.

Mieli mokytojai, 

tegul jūsų kantrybė ir atvirumas neišblėsta niekada, šypsena ir meilė šildo
mus visada. Dėkojame Jums už į šį nuostabųjį mokslo pasaulį atvertas duris.
Nuoširdžiai sveikiname Jus su tarptautine Mokytojų diena.

Mokyklos tarybos narė Gabija  Domarkaitė

Prisiminkime vasarą

,,Dangaus kūrinys", Kamilė
Norvaišaitė, 7a kl.

,,Vasara", Vytautas
 Širvinskas, 7a kl.

,,Kroatijos kraštovaizdis", Jokūbas 
Vaitkus,  7a kl.

Gerbiami Mokytojai, 
Jūsų darbas yra vienas svarbiausių
 ir kilniausių pasaulyje. Mokytojo ir
 mokinio ryšys yra neatsiejamas 
siekiant žinių ir išsilavinimo. Šio 
darbo rezultatai moksleiviams 
atveria plačias galimybes gyvenime. 
Ačiū Jums. Su Mokytojų diena!

Buvęs mokinių tarybos narys Nojus Norvidas
,,Saulėlydis prie jūros", Normantas Plauška, 7a

kl.

,,Miško vasara", Ramunė 
Tamošauskaitė, 7a kl.

,,Čekijos platybės", Inesa Valeckaitė,
 7a kl. 

,,Saulės atspindys", Emilė 
Zalieckaitė, 7a kl.

,,Plungės jūra", Saulė 
Vaitkevičiūtė, 7a kl. 

,,Vasaros saulėlydžiai", Jorūnė 
Adomauskaitė, 7a kl.
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